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教育背景

中国政法大学法学学士。

专业经历

北京市海勤律师事务所专职律师。

执业领域及专长

安卓然律师执业领域为民商事诉讼代理及企业合规，办理

或参与多起公司法、合同法、劳动法、执行等领域民商事

诉讼仲裁案件，并参与多个企业并购、股权投资等非诉讼

项目承办工作，以精湛的专业水准与勤勉的执业精神为客

户提供法律服务，获得委托人的好评与肯定。 

安卓然律师并为多家国有企业及其他大型公司提供常年法

律顾问服务，为客户经营管理中涉及的公司治理、劳动人

事、企业合规与内部管理、合同审批与法律文件起草、业

务开展、公关宣传、员工培训等多方事宜提供全方位法律

服务。服务客户包括八大处整形、美诺餐饮、大象慧云，

京民医院等。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law degree, China University of Political Science 
and Law.

Professional Experience
Attorney of Beijing Highking Law Firm.

Practice Areas
Attorney An has practiced in the areas of civil and commercial 
disputes and corporate compliance. She has handled, and partici-
pated in, many litigation and arbitration cases with corporate, 
contract, labor, enforcement, etc. She has also participated in 
several projects of corporate mergers and acquisitions, equity 
investment and other non-contentious cases. Attorney An 
provides legal services for clients with outstanding professional-
ism and diligence, for which has won praise and recognition from 
those she has represented. 
Attorney An has also provided permanent legal counsel for many 
state-owned enterprises and other large companies, including: 
comprehensive legal services for corporate governance, labor and 
personnel, corporate compliance and internal management, 
contract approval and legal document drafting, business develop-
ment, public relations and publicity, staff training and other 
matters involved in the direction of companies. Her long-term 
clients include: Plastic Surgery Hospital (Institute), Meinuo 
(Beijing) Food & Beverage Co. Ltd., Elephant Hui Cloud Infor-
mation Technology Co. Ltd., Jingmin Hospital, and others.

Language Skills
Mandarin and English


